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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 19.10.2024 do 15.11.2024 
 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 3x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- Schválila přijetí daru ve výši 50 tis. Kč za zajištění reklamy a propagace od společnosti 

TERMO Děčín, a. s., 
- schválila revokaci na pověření k organizaci hudebního festivalu Labefest na Smetanově 

nábřeží v termínu 30.-31.5.2025 a pověřila Městské centrum kultury a cestovního ruchu, 
- schválila Záměr přípravy a realizace nového systému parkování v Děčíně, 
- souhlasila s užitím znaku města v rámci akce „S námi jste v bezpečí“ na pozvánkách a 

webu společnosti Jabor pro, s. r. o., 
- pověřila projektové manažery a vedoucí oddělení strategického rozvoje a řízení projektů 

k podpisu úkonů spojených s administrací dotací v elektronických monitorovacích 
systémech, v nichž se administrují dotační žádosti, 

- projednala výsledky hlasování o návrzích v rámci participativního rozpočtu města Děčín – 
Tvoříme Děčín 2024 a schválila zahájení přípravy a realizace projektů: Úprava horní části 
lesoparku Kvádrberg, Obnova lesoparku Bažantnice, Vybudování multifunkčního hřiště 
v Dolním Žlebu, 

- schválila přijetí sponzorských darů nad 20 tis. Kč získaných v roce 2024 na činnost 
Městského útulku pro toulavá a opuštěná zvířata do majetku města, 

- rozhodla o poskytnutí individuálních dotací do 250.000,00 Kč subjektům pracujícím 
v oblasti kultury a v oblasti sportu pro rok 2024, 

- souhlasila se spoluprací s Krajským úřadem Ústeckého kraje na zajištění lékařské 
pohotovostní služby v roce 2025, a to tak, že tato bude zajištěna minimálně v půlročním 
provozu a smlouvu s provozovatelem pohotovostní ordinace v podobě zajištění závazku 
veřejné služby uzavře Krajský úřad Ústeckého kraje. Pak je statutární města Děčín 
připraveno finančně podpořit poskytování této zdravotní služby dotací ve výši 400 tis. Kč, 

- schválila uzavření Zámku Děčín pro veřejnost každé pondělí v roce, a to od 01.01.2025, 
- schválila ceník vstupného, akcí a služeb Zámku Děčín, p. o., od 01.01.2025, 
- schválila prodloužení lhůty trvání pro tvorbu legálního graffiti v ulici Benešovská 

do 31.12.2026, 
- schválila plány zimní údržby místních komunikací (vozovek a chodníků) na území 

statutárního města Děčín v období od 01.11.2024 do 31.03.2025 na rok 2024-2025, 
- schválila Směrnici statutárního města Děčín a Magistrátu města Děčín č. 38-10 

o poskytování informací podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu 
k informacím, s účinností od 1. ledna 2025, 

- schválila Dohodu o poskytování údajů pořízených kamerovým systémem města Děčín do 
IS CAKV Policie ČR, 

- schválila přijetí příspěvku na vzdělávání z projektu Úřadu práce ČR na projekt „Kurz 
umělé inteligence“, 

- schválila Smlouvu o spolupráci při průběžné a úplné aktualizaci územně analytických 
podkladů obce s rozšířenou působností Děčín v období 2025-2028, 

- schválila plán těžeb Lesního úřadu, p. o., na rok 2025, 
- schválila uzavření Smlouvy o úhradě nákladů na úklid a nakládání s odpady tabákových 

výrobků s kolektivním systémem NEVAJGLUJ a. s. 
 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- Zahájení veletrhu Škola 2024 v OC Pivovar v Děčíně, 
- několika jednání s vedením DPmD a.s., 
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- Valné hromady společnosti TERMO Děčín a.s. v Děčíně, 
- několika jednání o financování provozu sportovišť v r. 2024 a na rok 2025, 
- slavnostního předávání zlatých plaket prof. MUDr. J. Janského v Městském divadle Děčín 

– každoroční poděkování mnohonásobným bezplatným dárcům krve, 
- on-line jednání Komory statutárních měst o přeneseném výkonu státní správy a ke 

změnám legislativy, 
- jednání s představiteli Českomoravské komoditní burzy Kladno v Praze, k vyhodnocení 

nákupu, k perspektivám další spolupráce, ale i o aktivitách, burzou podporovaných, 
- jednání s ekonomem p.  Ing. Tesařem o rozpočtovém výhledu, o návrhu rozpočtu, o 

prioritách a jejich řešení, 
- jednání Kolegia ředitelů Městských policií v Těchlovicích, nad kterým jsem převzal záštitu, 

o problémech ve statutárních městech a jejich řešení, 
- semináře zastupitelů města k rozpočtovému výhledu a návrhu rozpočtu na příští rok, 
- podzimního setkání akcionářů Severočeské vodárenské společnosti a.s. v Ústí n. Labem, 
- jednání s ředitelem RYKO a.s. a předsedou OHK Ing. Voštou, 
- každoroční oslavy Dne válečných veteránů na pozvání Doc. ThDr. Davida Tonzara, Th.D., 

dr. H.c. – biskupa pražské diecéze Církve československé husitské – v Praze, 
- Ustavujícího zastupitelstva Ústeckého kraje v Ústí n. Labem. 

 

 
MP (městská policie): 

- Městská policie zorganizovala jednání kolegia ředitelů městských policií statutárních měst 
a Hl. města Prahy. Jednání se zúčastnil ředitel městské policie, primátor statutárního 
města Děčín a náměstek pro prevenci kriminality. Předmětem jednání byly aktuální 
bezpečnostní otázky, se kterými se městské policie potýkají a připravované legislativní 
změn, 

- v návaznosti na rozhodnutí o podpoře projektu „Rozvoj bezpečnostního kamerového 
systému města Děčín s využitím 5G“, se zástupci městské policie zúčastnili řady 
pracovních jednání se zaměřením na postup v jednotlivých etapách projektu, který bude 
realizován v průběhu roku 2025, 

- zástupci městské policie se účastnili několika pracovních jednání na téma připravovaného 
měření rychlosti v lokalitě Děčín IX. Systém bude podle předpokladů nasazen 
v následujících týdnech. 

 
Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- jednání Komise sociální a zdravotní, viz zápis, 
- pracovní skupiny k úpravě pravidel Tvoříme Děčín – participativní rozpočet, 
- slavnostního předávání zlatých plaket MUDr. Jana Jánského na pozvání ČČK Děčín, 
- Kazuistik k zabydlování, součást projektu prostupného bydlení navázaného na práci SMS a 

aktivní politiky zaměstnanosti, 
- pracovní skupiny k Zámeckému rybníku, příprava schůzky s vlastníkem Povodí Labe s.p., 
- Komisí veřejných zakázek, 
- jednání se společností Tomadental, zřízení zubních ordinací – bohužel nedošlo k dohodě 

mezi zubní lékařkou ukončující svou činnost a společností, 
- dostupné nájemní bydlení – hledání vhodného dotačního titulu na výstavbu nájemních bytů, 
- konference Integrované pracovní místo, viz tisková zpráva, 
- pracovní schůzky Interní komunikace – komunikace krizových sociálních témat, příprava 

workshopu, 
- setkání s vládní zmocněnkyní pro lidská práva na téma transformace výchovných ústavů, 

viz tisková zpráva, 
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- semináře pro zastupitele k rozpočtu města pro rok 2025, 
- společného jednání komunitních skupin Rodiny s dětmi a Osoby v krizi s tematickou 

prezentací Oběti domácího násilí, 
- ekumenického setkání zástupců všech konfesí v Děčíně – sociální témata a terénní práce 

kazatelů a kněží, 
- pietního aktu k uctění památky padlých z 1. světové války, 
- Pracovní skupiny Tržní řád – připravován seminář pro zastupitele a OHK 
- Komise prevence kriminality, viz zápis, 
- velké koordinační skupiny pro oblast sociální, školství a bezpečnost za účasti dalších 

veřejných institucí, 
- konference Odpadové hospodářství měst a obcí v praxi. 
  
 
Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 

V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání k Optimalizaci městské autobusové dopravy, 
- schůzky k tématu Lávka DC 006P přes Ploučnici, dokončení stavby, 
- jednání na téma využití odpadní vody v aquaparku,  
- Tvoříme Děčín - schůzky k aktualizaci pravidel pro rok 2025,  
- jednání s architekty v souvislosti se studentským projektem Otočíme Komenského, 
- schůzky ohledně problematiky ulice Litoměřická, 
- jednání nové pracovní skupiny PS ENERGETIKA / ELEKTROMOBILITA - Elektromobilita v 

rezidentních čtvrtích (MM Děčín, Magus International a.s., ECUK, p.o., ČEZ Distribuce, 
a.s., TERMO Děčín a.s.),  

- jednání ohledně řešení dopravní situace v ulici Albánská v souvislosti s plánovaným 
umístěním semaforu na Teplické ulici, 

- jednání k Lokalitě pro výstavbu RD Chlumská a Horní Oldřichov, 
- semináře pro ZM – rozpočet na rok 2025, 
- Konference o městské elektromobilitě v Praze, 
- jednání s obchodními zástupci PUDOS & Z-BOXES o možné spolupráci formou umístění Z-

BOXů na pozemcích města Děčín, 
- jednání k stavu dopravy ve městě se zástupci MM Děčín, Policie ČR, DPMD a.s., Audo 

Viktoria, 
- jednání Pracovní skupiny Smart City, 
- jednání ohledně pozemků Ředitelství vodních cest a možnostech jejich využití, 
- schůzky na téma - dobíjecí místa a vznik energetického společenství, 
- jednání na téma Dopravní model oblasti okolo okružní křižovatky u Benziny, 
- schůzky ohledně řešení parkování v Ruské ulici a okolí, 
- schůzky – doprava v ulici Liliová, 
- jednání Pracovní skupiny Přívoz Dolní Žleb (MM Děčín, Povodí Labe, Zástupce Osadního 

výboru Dolní Žleb), 
- jednání týkající se projektu „Silnice I/13 Děčín – D8, Technickoekonomická studie bez BIM“. 

Hlavním tématem bylo projednání možných variant napojení nově navrhované přeložky 
silnice I/13 na stávající trasu I/13. 
 

 
Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- Konference MŠMT na téma „Svazkové školy a spojená ředitelství: Nové cesty k 

efektivnímu vzdělávání a správě“ v Praze v Lichtenštejnském paláci, 
- pracovní porady rady města k DPMD a.s., 
- schůzky k aktualizaci pravidel Tvoříme Děčín pro rok 2025, 
- jednání se zástupci HC Děčín o financování provozu zimního stadionu, 
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- ukončení inspekce ČŠI na MŠ Májová, 
- setkání se zaměstnanci Odboru sociálních věcí a zdravotnictví, 
- položení květin a věnců k uctění státního svátku 28. října, 
- jednání na téma změny zřizovacích listin příspěvkových organizací, 
- jednání s tanečními subjekty na základě změn v dotačním programu, informování 

tanečních subjektů o těchto změnách, 
- jednání Komise pro urbanismus a architekturu, 
- jednání k přípravám projektu stavebních úprav části sportovní haly v ulici Maroldova, 
- semináře pro zastupitele města k návrhu rozpočtu statutárního města Děčín na rok 2025, 
- výjezdního setkání zástupců škol v Heřmanicích v Podještědí.  Setkání bylo realizováno v 

rámci projektu "Místní akční plán rozvoje vzdělávání IV pro SO ORP Děčín",  

- jednání ke zpracování studie nové sportovní haly v ulici Vokolkova, 
- jednání Velké koordinační skupiny pro sociální oblast, bezpečnost a školství, 
- jednání o dofinancování nepedagogických pracovníků na školách, 
- provozní porady s řediteli základních a mateřských škol na ZŠ Vojanova, 
- online jednání se společností Addvery ohledně implementace doporučení systému 

financování provozu sportovišť, 
- jednání Kulturní komise, 
- jednání na MŠ Malšovice k problematice dopravy před MŠ Malšovice. 
 
 
Václav Němeček – náměstek pro prevenci kriminality 
 
V daném období se kromě práce strážníka zúčastnil:  
- jednání Probační a mediační služba - tresty VPP, 
- jednání týkající se problémových parků, bezdomovectví, 
- jednání s Policií ČR - trestná činnost v Děčíně, 
- jednání se ZŠ Máchovo nám. – zabezpečení vstupu nepovolaným osobám, 
- jednání týkající se problematiky squatů v Děčíně, 
- zasedání koordinační skupiny Děti v ohrožení, 
- porady kolegia ředitelů městských policií statutárních měst, konané v Děčíně, 
- jednání týkající se Husova náměstí – zajištění městské tržnice Děčín. 
 
 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
PŘIPRAVOVANÉ ZAKÁZKY 

Podlimitní 
- DOZP Boletice 
- Oprava chodníku U Tvrze 
- Odstranění tělocvičny Vokolkova u ZŠ Vrchlického 630/5, Děčín II 
 
VZMR 
- Hasičská zbrojnice SDH Křešice – změna užívání skladu na koupelnu a vytápění 
- Oprava mostu DC-027P v ul. Kamenná 
- Děčín, Stoliční hora – Obnova palisády nad turistickým chodníčkem 
- Kontroly na dětských hřištích, sportovištích a lesoparku Kvádrberk 
- Oprava komunikace ul. Veveří (panelka) před č.p. 8 
- Rozšíření veřejného osvětlení Děčín X - Bělá u Děčína 
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PROBÍHAJÍCÍ  
Příjem nabídek 
Nadlimitní 
- Pojištění vozidel 
- Revitalizace objektu restaurace Pastýřská stěna, Žižkova čp. 236 – gastrovybavení 
- Revitalizace objektu restaurace Pastýřská stěna, Žižkova čp. 236 – interiér 

 
Podlimitní 
- Sportovní hala v ulici Maroldova 1279/2, Děčín I 
- 2/Děčín ZŠ Bezručova, bezbariérovost 

 
VZMR 
- Městský architekt 
- Oprava mostu DC-034P Březiny, Bechlejovice u Děčína 
 
Posuzování nabídek před rozhodnutím o výběru nejvhodnější nabídky 
Podlimitní 
- Rekonstrukce galerie Na Výšinách, Děčín a dešťová kanalizace a Děčín 
- Změna užívání MŠ Saská 259/40, Děčín X 
 
VZMR 
- Zajištění výkonu TDS+BOZP pro akci s názvem Poskytování energetických služeb 

metodou EPC v Děčíně 
 
Před podpisem smlouvy 
- Zpracování PD - MŠ Liliová 277/1, Děčín II, Revitalizace objektu a snížení energetické 

náročnosti budovy 
- Zpracování PD – ZŠ Děčín VIII, Vojanova 178/12, Snížení energetické náročnosti budovy 
- 2/Oprava I.PP včetně sanace stěn a podlahy Tolštejn 
 
UZAVŘENÉ SMLOUVY 
- Květinová výzdoba města 
- Oprava opěrné zdi v ul. Slunečná, Děčín IV - Podmokly  
 
ZRUŠENO 
- 3/Rekonstrukce přístupového schodiště na pozemku p.č. 2870 (nikdo se nepřihlásil) 
 
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
 
- byla podána závěrečná zpráva k projektu „DZR Křešice“. 
- byly schváleny žádosti o dotace na Kurzy umělé inteligence I – IV. 
- byla dokončena příprava projektu „Opakovaně použitelné nádobí“, žádost o dotaci bude 

podána dne 20. 11. 2024. 
-  probíhá příprava projektů pro veřejný sektor - příprava 3 žádostí o dotaci na projektovou 

přípravu.  
   1. žádost na již hotové PD - Energetické úspory MŠ Saská + Zateplení objektu 

Krásnostudenecká 30. 
   2. žádost o dotaci na PD v soutěži a v realizaci - energetické úspory ZŠ Míru, ZŠ   

Vojanova, MŠ Liliova 
   3. Studie proveditelnosti a následné zpracování PD na rozšíření/rekonstrukci cyklostezky  

Děčín – Německo 
-  projekt „ITS v Děčíně“ prošel tzv. malou výzvou ITI UChA, nyní probíhá příprava povinných 

příloh k žádosti o dotaci do plánované výzvy OP Doprava. 



6 

 

-  probíhá příprava vernisáže a výstavy všech návrhů výtvarné soutěže na sochy Pohádkové 
kašny na Masarykově náměstí, které budou zahájeny dne 19.11. 2024. 

-  byla schválena žádost o dotaci na pořízení elektromobilu pro magistrát, kontrola VZ 
poskytovatelem dotace proběhla v pořádku, nyní jsme obdrželi k podpisu smlouvu o 
poskytnutí dotace. 

- u projektu PaR „Tvoříme Děčín 2024“ proběhlo předání vítězných projektů na příslušné 
odbory magistrátu k realizaci. 

-  připravuje se nový ročník PaR „Tvoříme Děčín 2025“, proběhla aktualizace pravidel. 
- probíhá příprava žádosti o dotaci do výzvy Ministerstva obrany na Obnovu válečných 

hrobů na Starém Městě a Červeném vrchu. 
-  připravuje se podání žádosti o dotaci na realizaci projektu „Stavební úpravy části sportovní 

haly č.p. 1279, Maroldova 2, Děčín I“, do výzvy 20/2025 Regiony 2025 - investice nad 10 
mil. Kč - technické zhodnocení, vyhlášené Národní sportovní agenturou, termín pro podání 
žádostí o dotace je od 15.11.2024. 

-  připravuje se podání žádosti o dotaci na realizaci projektu „Modernizace venkovního 
zázemí a sportovišť u ZŠ Školní Děčín VI“ do výzvy č. OPST 71/2024 Podpora 
regionálního školství - Ústecký kraj, termín pro podání žádostí je od 2.12.2024. 

-  průběžně probíhá správa agendy DPmD. 
 
 
OE (odbor ekonomický): 
 
- Zpracoval pracovní verzi návrhu rozpočtu statutárního města Děčín na rok 2025 včetně 

prezentace k projednání na semináři členů ZM k tomuto návrhu, 
- spolupracoval s Ing. Tesařem - CITYFINANCE na zpracování Střednědobého výhledu 

rozpočtu statutárního města Děčín na roky 2025 – 2029 včetně prezentace členům ZM,  
- zveřejnil Střednědobý výhled rozpočtu statutárního města Děčín na roky 2025 – 2029 na 

úřední desce a internetových stránkách města, 
- zajistil setkání představitelů tanečních spolků s předsedou sportovní komise a náměstkem 

pro školství, kulturu a sport, kde byly prezentovány změny v dotačním programu Podpora 
aktivit v oblasti sportu v roce 2025 týkající se tanečních spolků, 

- zpracoval pokyny k přípravě účetního uzavření roku 2024, 
- zajistil tisk a distribuci složenek na druhou splátku místního poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství na r. 2024 a upozornil občany města na termín splatnosti 
nejpozději do 2. prosince 2024 v tisku a na sociálních sítích, 

- předložil do jednání RM informaci o nabídce banky na uzavření smlouvy k poskytování 
služby Fiktivní Cash Pooling a spolupracoval při uzavření smluv s devíti příspěvkovými 
organizacemi města o připojení k nabídce na výhodné úročení běžných účtů.   

 
 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
Zahájené akce: 
- byla zahájena akce Modernizace oborných učeben II – ZŠ Březová, 
- byla zahájena akce Modernizace oborných učeben II – ZŠ Na Pěšině, 
- byla zahájena akce Revitalizace objektu restaurace Pastýřská stěna, 
- byla zahájena akce Dodávka a instalace fotovoltaiky do 50kWp + Dodávka a instalace 

fotovoltaiky nad 50kWp, 
- byla zahájena akce Oprava opěrné zdi v ul. Slunečná, Děčín IV. 
 
 
Dokončené akce: 
- byla dokončena akce Oprava MK ul. Štursova, 
- byla dokončena akce Oprava MK ul. Škroupova, 
- byla dokončena akce Propojení Labské a Ploučnické cyklostezky, Děčín, 
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- byla dokončena akce Stavební úpravy společenského domu Střelnice – I. etapa (instalace 
EPS a výmalba), 

- byla dokončena akce Školní družina Děčín II, Kamenická 144/66 – zateplení objektu, 
- byla dokončena akce Školní družina Děčín II, Kamenická 1058/48 – zateplení objektu. 
 
 
Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- pracovní schůzky s ředitelem Aquparku Děčín k návrhu vylepšení poskytování služeb a 

návrhu stavebních úprav v dalším období, 
- porady k plánovanému úsekovému měření na území města a okolních obcí Děčína, 
- zahájení kontroly Krajského úřadu Ústeckého kraje, odboru zdravotnictví – přestupkové 

řízení (ochrana zdraví před škodlivými účinky návykových látek, návykové látky), 
- společně s primátorem města závěrečného projednávání návrhu rozpočtu na rok 2025 se 

zástupci ekonomického odboru magistrátu, 
- zasedání Legislativní komise Svazu měst a obcí České republiky – novela zákona o 

obcích, novela zákona o podpoře regionálního rozvoje, zákon o rozpočtovém určení daní, 
zákon o lobbingu, stavení zákon a územní plánování – digitalizace stavebního řízení, 

- jednání s tajemníkem Magistrátu města Jablonec nad Nisou – výměna zkušeností v oblasti 
sociální problematiky, správních záležitostí a informačních technologií, 

- pokračování v jednání s řediteli základních škol na území města Děčín (ZŠ Komenského, 
ZŠ Máchovo) – řešení problematiky na různá témata (údržba škol, bezpečnost dětí a 
pedagogického sboru apod.), 

- porady ředitelů základních škol za účasti náměstka Mgr. Martina Pošty a pracovníků 
odboru školství, 

- kontroly ve Společenském domě Střelnice – dokončení stavebních prací, 
- pracovního semináře se zastupiteli města na téma „Návrh rozpočtu na rok 2025“, 
- semináře ke Střednědobému výhledu s analýzou financí a ratingem vedeným pro 

zastupitele města a úředníky magistrátu, 
- jednání k problematice přívozu v Děčíně-Dolní Žleb – provozování v dalších letech, 
- jednání se zástupci DP a společností Addvera ke zpracované analýze, 
- jednání s ředitelem CHKO k plánovanému semináři – výsledky výzkumu na téma „Oheň v 

ekosystémech střední Evropy“. 
 



Zaznamenané dotazy a náměty z řad členů zastupitelstva města  
a občanů města dne 24.10.2024 

 
 
 
 
Mgr. Chmelík 
Požaduje, aby byla v Dopravní komisi řešena problematika dopravního značení na 
cyklostezce v úseku Děčín-Přípeř – Děčín-Dolní Žleb. 
Odpověď: 
Návrh úprav dopravního značení na cyklostezce úsek Prostřední Žleb - Čertova Voda a Dolní 
Žleb - státní hranice je již zpracován. V současné době je podán ke stanovisku na Dopravní 
inspektorát Policie ČR. Na realizaci úprav získalo město Děčín dotaci od Ústeckého kraje. 
Realizace bude provedena v roce 2025.  
Zpomalovací prahy nebyly osazeny na cyklostezce, nýbrž na komunikaci, po které vede 
cyklotrasa. Prahy byly odstraněny přechodně a v současné době řeší Silniční správní úřad, 
zda budou osazeny opětovně či budou trvale odstraněné. V případě rozhodnutí o odstranění 
bude demontováno i dopravní značení. 
Návrh úprav dopravního značení na úsecích cyklostezky bude předloženo do jednání 
Dopravní komise v listopadu letošního roku a realizace bude provedena v roce 2025. Návrh 
úprav zastupitelé obdrželi. 

 
 

Ing. Bc. Brčák 
Požaduje informace, kolik v posledních pěti letech město získalo finance z externích 
zdrojů, například dotace, na kulturní život hasičů, a kolik financí z externích zdrojů 
město získalo na dotacích na zlepšení zázemí kulturních aktivit hasičů. 
Odpověď: 
Jednotky sboru dobrovolných hasičů (dále jen „JSDH“) Horní Žleb, Staré Město, Křešice a 
Boletice jsou součástí města a jsou začleněny do Organizační složky města Děčín JSDH. 
Dotace na činnost jednotek jsou poskytovány zejména Ústeckým krajem a Ministerstvem 
vnitra. Slouží výhradně na pořízení techniky, věcných prostředků, stavbu a rekonstrukci 
požárních zbrojnic. Jednotky mimo základních úkolů, vykonávají také v rámci odborné přípravy 
požární sport a preventivní výchovnou činnost. Tyto aktivity jsou plně hrazeny z rozpočtu 
města. JSDH města spolupracují s občanskými sdruženími, veřejně prospěšnými 
organizacemi a jinými orgány a organizacemi působícími na úseku požární ochrany. Tři ze čtyř 
jednotek (mimo JSDH Horní Žleb) spolupracují se Sdruženími hasičů Čech Moravy a Slezska 
(dále jen „SHČMS“). Jedná se o občanská sdružení, která svou činnost vykonávají dobrovolně, 
na základě živnostenského zákona a mají právní subjektivitu. Jejich role v rámci zákona o 
požární ochraně je pouze pomáhající a spolupracující nikoliv zajišťující. Město nemá na 
činnost těchto sdružení žádný vliv a ani vůči těmto subjektům žádnou zákonnou povinnost. 
Finanční prostředky na svou činnost mohou získávat také z dotací města na kulturní a 
sportovní činnost. Pokud je známo, tak v minulosti využilo této možnosti SHČMS Staré Město 
a SHČMS Boletice. Sdružení mohou získávat prostředky na činnost z každoročně 
vyhlašovaného dotačního programu Ústeckého kraje "Program 20XX na podporu nové 
techniky, výstavby požárních zbrojnic pro jednotky Sboru dobrovolných hasičů a podporu 
spolků a veřejně prospěšných organizací působících na poli požární ochrany, ochrany 
obyvatelstva a ostatních složek integrovaného záchranného systému dle zákona č. 239/2000 
Sb., o integrovaném záchranném systému a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších 
předpisů, z rozpočtu Ústeckého kraje – zásady. Jednotky JSDH města využívají dotace na 
svoji činnost pravidelně a jen za posledních 5 let jsme obdrželi z různých dotačních titulů 
celkem 23 miliónů Kč. 

 
 



Požaduje, aby byl zaslán osadním výborům postup, jakým způsobem se např. na poradě 
projektů archivuje evidence úkolů a jejich plnění.  
Odpověď: 
Evidence úkolů vzniklých na Poradě k projektům a jejich plnění je sledováno v informačním 
systému magistrátu 1Click, kde jsou i archivované a snadno dohledatelné. 
Konkrétní úkoly s konkrétním termínem plnění vznikají na Poradě k projektům, cca každých 
14 dní, po diskusi k tématu, který zvolí buď politické vedení města či gesční odbor magistrátu. 
Zavedení úkolů do výše uvedeného systému schvaluje svým podpisem zápisu z této porady 
tajemník magistrátu. Zápisy obdrží vždy všichni účastníci jednání a zastupitelé, kteří si je 
vyžádali. 
Průběžné plnění úkolů eviduje a sleduje manažerka této porady, kterou je vedoucí oddělení 
strategického rozvoje a řízení projektů. 
Řešitelé jednotlivých úkolů uvádějí průběžně do diskuse ve výše uvedeném systému přípravu 
/ vývoj / plnění úkolu, lze připojit i přílohy. Manažerka porady vždy s těmito novými příspěvky 
seznámí účastníky další porady a uvede je červeně do zápisu k jednotlivým úkolům až do 
úplného splnění úkolu, o čemž též informuje. 
Úkoly obdrží vždy vedoucí útvaru, kam gesčně záležitost spadá, který je může delegovat dále, 
na vědomí u úkolu je vždy vedoucí OSIT, sekretariát tajemníka a někdy i gesční člen rady 
města. 
Úkoly jsou číslovány (rok / číslo porady / číslo úkolu). 

 
 
Ing. Kubš 
Která z variant dálničního přivaděče je vedena přes pozemky č. 1342/4 a 1341/5 k. ú. 
Horní Oldřichov? Je tato varianta uvedena v územním plánu jako rezerva?“ 
Odpověď: 
Pozemky p. č. 1342/4 a 1341/5 k. ú. Horní Oldřichov nebudou dálničním přivaděčem dotčeny. 
Stavební úřad použil neaktualizované podklady. Po konzultaci s Úřadem územního plánování 
bude vydáno nové stanovisko k prodeji pozemků p. č. 1342/4 a 1341/5 k. ú. Horní Oldřichov. 
 

 
p. Valko, Ing. Kubš 
Dotaz na Ing. Smíška - Jaké jsou plány dalších kroků k problematice „Východní 
nádraží“? 
Odpověď: 
Správa železnic zpracovává projektovou dokumentaci na zúžení kolejiště. Žádost o společné 
povolení by měla být podána v září 2025. Zahájení prací se předpokládá v září 2026 a 
ukončení na konci roku 2028. Po ukončení realizace budou volné pozemky, na které je 
zpracována Studie využitelnosti území, k nahlédnutí: https://projektydecin.cz/verejna-
prostranstvi-6/rozvojova-zona-decin-vychodni-nadrazi-124. 
Město Děčín je aktuálně v jednání se Správou železnic ohledně rozšíření projektové 
dokumentace o objekt kolektoru pro přenosovou soustavu, bez něhož by budoucí 
podnikatelské subjekty nemohly provozovat své podnikání v "Rozvojové zóně". Smlouva o 
spolupráci na rozšíření projektové dokumentace je v rukou právního oddělení. Předpokládaná 
cena za doplnění kolektoru do projektové dokumentace je 1 002 000 Kč bez DPH (nárokováno 
do rozpočtu města na rok 2025). 
Dále je stále v řešení nedostatečná výška železničního podjezdu v ulici 17. listopadu (km 
0,537). V tomto ohledu jsme zahájili jednání se společností SUDOP EU, a.s., která je 
zpracovatelem projektové dokumentace pro Správu železnic na zúžení kolejiště. Poptali jsme 
možnost vypracování technické studie, přičemž zatím neznáme odhad ceny za zpracování 
takové studie. 

 
 

 
 

https://projektydecin.cz/verejna-prostranstvi-6/rozvojova-zona-decin-vychodni-nadrazi-124
https://projektydecin.cz/verejna-prostranstvi-6/rozvojova-zona-decin-vychodni-nadrazi-124


p. Valko 
Jakým způsobem se zlepšilo hospodaření města v momentě, kdy jsme zapojili 
kontokorentní rámec 250 mil. Kč v rámci předchozího rozpočtu – jakým způsobem se 
to projevilo (doložit) v rámci investování města jako takového, zdali se to zvýšilo a 
jakým způsobem se zvýšilo? 
Odpověď: 
Kontokorentní úvěrový rámec ve výši 250 mil. Kč byl do rozpočtu statutárního města Děčín 
zapojen v červnu 2023. Objem předpokládaných kapitálových výdajů se tím zvýšil o 56.902 
tis. Kč na předfinancování akcí realizovaných z dotací, popř. energeticky úsporných, tj. na 
hodnotu 462.269 tis. Kč. 
Takto financované akce byly v roce 2023 čerpány na 66,7 % a stavební investice celkem byly 
čerpány na 64,8 %, tj. 263.832 tis. Kč. Úroveň prostavěnosti byla v roce 2023 nejvyšší za 
posledních minimálně 5 let. V roce 2024 předpokládáme prostavěnost ve výši cca 300.000 tis. 
Kč. 
K předpokládanému čerpání jednotlivých akcí uvádí odbor místního hospodářství následující: 
 
- Propojení Labské a Ploučnické cyklostezky, Děčín – 100 % 
- Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín I. a II. etapa – cca 75 % 
- Infrastruktura ZŠ – 0 % (zpracování PD, bez úvěru by se nezahájila, bude dokončeno na 

jaře 2025) 
- Modernizace odborných učeben v děčínských ZŠ II - ZŠ Březová – 100 % 
- Modernizace odborných učeben v děčínských ZŠ II - ZŠ Na Pěšině – 100 % 
- Modernizace odborných učeben v děčínských základních školách II - ZŠ Kamenická – 0 

% (došlo ke zdržení v rámci aktualizace PD – IT vybavení, na této škole nelze realizovat 
za provozu, realizace v r. 2025) 

- Instalace nových fotovoltaických elektráren na veřejných budovách Města Děčín – 0 % 
(zdrželo se výběrové řízení, letos pouze zhotovitel zpracovává PD a vyřizuje povolení, 
realizace až 2025, bez úvěru by se nezahájilo) 

- Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská – cca 5 % (protáhlo se výběrové řízení, bez úvěru 
by se nezahájilo) 

- Školní družina Děčín II, Kamenická 1058/48 – zateplení objektu – 100 % 
- Školní družina Děčín II, Kamenická 1440/66 – zateplení objektu – 100 % 
- ZŠ Míru - zateplení a instalace rekuperace v objektu ZŠ Míru 152, Děčín – 0 % (zpracování 

PD, bez úvěru by se nezahájilo, bude dokončeno 2025 
Kontokorentní úvěr nebyl doposud čerpán, není hrazena závazková odměna a ani úroky 
z úvěru. 

 
 

Je správně a v pořádku rozjetí akce EPC projektů, když je zmíněno jenom cizí krytí, ale 
není vlastně žádným způsobem cizí krytí, jako takové? 
Odpověď: 
Finanční prostředky na akci EPC projektů budou zajištěny k termínu úhrady faktury, tj. prosinec 
2025. Nyní v návrhu rozpočtu je počítáno s polovinou částky, která je zajištěna z vlastních 
zdrojů, popř. kontokorentního úvěru. Druhá polovina se předpokládá úhradou z úvěru od 
Národní rozvojové banky, se kterou je nyní intenzivně jednáno. 

 
 

Bc. Zdobinský 
Jakým způsobem se provádí navýšení nájmů v bytech od roku 2019. 
Odpověď: 
Navyšování probíhá průběžně dle zákona. Podrobnosti jsou zpracovávány do tabulky, na které 
se odbor místního hospodářství se zastupitelem města osobně dohodl. 

 
 

 



Předložit historii nájmů bytů od roku 2019 dle tabulky předložené zastupitelem města. 
Odpověď: 
Zastupitel města, po osobním jednání na odboru místního hospodářství, upřesnil své 
požadavky a sdělil, že požaduje podrobné informace ke každému bytu v majetku města. Bylo 
dohodnuto, že informace budou zasílány průběžně po jednotlivých domech, a to nejpozději do 
13.12.2024. 
 
 
p. Štefániáková, Ing. Kubš 
Požadují zaslat informace ke koncepci bezpečnosti ve městě. 
Odpověď: 
Po dohodě s paní Štefániákovou a zastupitelem města proběhlo v měsíci listopadu tohoto roku 
osobní setkání s ředitelem Městské policie Děčín a lokální koordinátorkou, kde byly 
zodpovězeny všechny dotazy a rámcově byla prezentována celková koncepce bezpečnosti ve 
městě. 

 
 

Ing. Šefara 
Požaduje uspořádat setkání k úspoře provozních nákladů.  
Odpověď: 
Jednání se zastupiteli města na toto téma bude uspořádáno v 1. čtvrtletí 2024. 

 
Konečná odpověď: 
Jako vhodný termín pro provedení rozboru provozních nákladů bylo navrženo až 2. pololetí 
roku 2024, a to z důvodu proběhlého vyhodnocení čerpání rozpočtu za 1. pololetí letošního 
roku. Zároveň odbor ekonomický obdržel požadavky jednotlivých odborů a organizačních 
složek na rozpočet následujícího roku. Veškeré požadavky na provozní výdaje byly podrobně 
prověřeny za účasti gesčních náměstků a bylo provedeno vyhodnocení jednotlivých činností 
s cílem nalézt možné úspory těchto výdajů. K problematice financování města byla pro 
zastupitele a vedoucí zaměstnance úřadu zajištěna prezentace Ing. Luďka Tesaře, odborníka 
na finance měst a obcí, který zpracoval rozsáhlou finanční analýzu financí města s návrhem 
postupů pro zlepšení provozního salda rozpočtu města.  

 
 


